
 

Afd. 300 Tolstedparken 

 

Herning, den 24. september 2024 

 

Referat afdelingsmøde afholdt den12 september kl. 18.30 i Slap A, Tolstedparken 

219 i kælderen. 

 

Der var mødt 28 beboere repræsenterende 23 husstande, Dinna Madsen fra organisati-

onsbestyrelsen og Lene Winther fra FællesBo.   

Dagsorden i henhold til indkaldelse af 24. juni 2024. 

 

Formand Rikke Zink bød velkommen og forslog Dinna Madsen til dirigent. 

6 beboere forlod mødet, inden dettes afslutning og efter de punkter som var under afstem-

ning. 

 

1. Valg af dirigent. 

 

Dinna Madsen valgt til dirigent, der herefter 

gennemgik dagsordenen for mødet og end-

videre kunne konstatere, at mødet var lov-

ligt, da alle krav i FællesBos vedtægter, til 

afholdelse af ordinært afdelingsmøde, var 

overholdt. 

Der blev nedsat stemmeudvalg bestående 

af Flemming Stampe, Per Lægaard og 

Sandra Skotte. 

 

2.a Formanden fremlagde beretning for 

perioden siden sidste møde. 

 

Rikke Zink fortalte kort om aktiviteterne i 

afdelingen. 

Regnskab for bestyrelsens aktiviteter en-

stemmigt godkendt. 

 

2.b Fremlæggelse og godkendelse af  

afdelings driftsbudget for det kommende 

år. 

Lene Winther gennemgik budgettet for 

2025, enkelte spørgsmål besvaret. 

Budgettet enstemmigt godkendt. 

 

3. Behandling af indkomne forslag.  

3.a Forslag 1. 

Forslag om, at afdelingsbestyrelsen ar-

bejder videre med etablering af lade-

standere i afdelingen. 

Debat omkring emnet, herefter afstemning: 

18 stemte ja 

18 stemte nej 

2 blanke stemmer 

Forslaget ikke vedtaget. 

 

3.b Forslag 2. 

Forslag om cotoneaster fjernes og ny 

belægning med skærver. 

Debat omkring dette og forslaget sat til af-

stemning: 

27 stemte ja 

P
e

n
n

e
o

 d
o

ku
m

e
n

tn
ø

g
le

: D
7

W
L

S
-Q

3
X

6
T

-A
P

F
V

P
-Y

Q
M

K
6

-6
S

A
V

F
-0

Q
7

1
B



 

 

 

9  stemte nej 

2 blanke stemmer 

Forslaget vedtaget. 

 

3.c Forslag 3. 

Forslag om brandeftersyn til 12.000 kr. 

 

Rigtig god debat omkring emnet. 

Emnet sat til afstemningen. 

18 stemte ja 

20 stemte nej 

Forslaget ikke vedtaget. 

 

3.d Forslag 4.  

Forslag om at sætte lejen op i Slap A9. 
Fin debat omkring emnet og sat til afstem-

ning: 

6 stemte ja 

31 stemte nej 

1 blank 

Forslaget ikke vedtaget. 

 

3.e Forslag 5. 

Forslag om, at afd. 301 aktivitetsgruppe 

kan leje Slap A9 ca. 3 gange årligt til de-
res eftermiddagsarrangementer. 

Kort debat omkring dette og herefter af-

stemning ved håndsoprækning. 

 

Enstemmigt vedtaget. 

 

3.f Forslag 6. 

Forslag om samarbejde om aktiviteter 

ud af huset med afd. 301 mod ligeværdig 

betaling. 

Kort debat omkring dette og herefter af-

stemning ved håndsoprækning. 

Enstemmigt vedtaget. 

3.g Forslag 7. 

Forslag om fartbegrænsninger i afdelin-

gen til 15 km/t skilte købes. 

Debat omkring dette og herefter afstemning 

ved håndsoprækning. 

Forslaget ikke vedtaget. 

 

3.h Forslag 8. 

Forslag om basket-banen. 

 

 

 

Debat omkring dette og der var enighed om 

at indkøbe 2 nye standere med net, det skal 

placeres på langsiden. 

Forslaget sat til afstemning ved håndsop-

rækning. 

Enstemmigt vedtaget. 

 

3.i Forslag 9. 

Forslag om nye regler for brug af Slap 

A9. 
 

 

Debat omkring forslaget, efter mange hold-

ninger til emnet var der enighed om, at lade 

bestyrelsen arbejde videre med revidering 

af reglerne for Slap A`. 

 

P
e

n
n

e
o

 d
o

ku
m

e
n

tn
ø

g
le

: D
7

W
L

S
-Q

3
X

6
T

-A
P

F
V

P
-Y

Q
M

K
6

-6
S

A
V

F
-0

Q
7

1
B



 
3.j Forslag 10. 

Forslag om opførelse af orange-

ri/pavillon på plænen ved blok 1 og 2. 

Debat omkring opsætning af orangeri. Mø-

det ønskede flere oplysninger, før de kunne 

tage stilling til dette og ønskede afstemning, 

om bestyrelsen skulle arbejde videre med 

dette. 

21 stemte ja 

15 stemte nej 

2 blanke 

Bestyrelsen arbejder videre med emnet. 

 

4.Valg af medlemmer af afdelingsbesty-

relsen og suppleanter. 

 

4.a Valg af medlemmer til afdelingsbe-

styrelsen. 

Følgende er på valg: 

Karina Gregersen 

Lillian Busk Kragelund 

Ritt Alstrup  

 

Følgende opstillede og fik følgende stem-

mer. 

Robert Dalby  8 stemmer 

Lillian Busk Kragelund 27 stemmer 

Per Lægaard 33 stemmer 

Ritt Alstrup stemmer 27 

 

Følgende valgt: 

Lillian Busk Kragelund, 

Ritt Alstrup  

Per Lægaard  

 

4.c Valg af suppleanter til afdelingsbe-

styrelsen. 

Følgende suppleanter er på valg: 

Robert Dalbøl 

Jette Jensen 

Følgende opstillede til suppleant og med 

følgende stemmer: 

Robert Dalbøl 1 stemmer 

Morten Sørensen 29 stemmer 

Morten Sørensen 1. suppleant  

Robert Dalby 2. suppleant 

 

5. Eventuelt valg af repræsentantskabs-

medlemmer. 

 

 

Efterskrift: 

Rikke Zink Trillingsgaard, Ritt Alstrup, Han-

ne Okkerstrøm og Lillian Kragelund. 

6. Eventuelt. Betragtninger om arbejdet i bestyrelsen og 

der ønskes ro. 

Bestyrelsen skal lytte til beboerne og være 

imødekommende. 

Det var den nye bestyrelse helt enig i. 

Stor ros til viceværten. 
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Mødet hævet kl. 21.30 

Lene Winther 

 

 

 

_______________________________                  __________________________                              

Dirigent       Formand 

 

 

 

Afdelingsbestyrelsens sammensætning er herefter: 

 

Navn Valgperiode 

 

Formand:  

Rikke Zink Trillingsgaard 

 

2023-2025 

 

Menige medlemmer af afdelingsbesty-

relsen: 

Hanne Okkerstrøm 

Lillian Busk Kragelund 

Per Lægaard 

Ritt Alstrup 

 

 

2023-2025 

2024-2026  

2024-2026 

2024-2026 

Suppleanter til afdelingsbestyrelsen: 

Morten Sørensen 1. suppleant  

Robert Dalbøl 2. suppleant 

 

 

 

2024-2025 

2024-2025 

 

Medlemmer af repræsentantskabet: 

Efterskrift 

Hanne V. Okkerstrøm, Rikke Zink Tril-

lingsgaard, Lillian Busk Kragelund og 

Ritt Alstrup 
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